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Höstmöte i Samfällighetsföreningen Cirkelbågen 2014 
 

Protokoll fört vid höstmöte i Samfällighetsföreningen Cirkelbågen 
 
Datum: 3 november 2014 
Lokal:  Matsalen Fagersjöskolan   
Närvarande:  21 röstberättigade medlemmar enligt § 2 nedan. 

 
 
§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden Ted Linnes hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
  
 
§ 2 Upprop  
Upprop företogs varvid tomträttsinnehavarna i Diagrammet 2, 6, 7, 11 samt i Cirkelbågen 
2, 3, 5, 6, 10, 11, 12,13,14,17,18,19, 20, 21, 22, 24, 25 var närvarande. 
 
 
 
§ 3 Val av mötesfunktionärer 
 
Som mötesfunktionärer valdes: 
Ordförande: Ted Linnes 
Sekreterare: Jakob Melkstam 
 
Till justerare och rösträknare valdes: Hans Helin och Lasse Åkerlindh 
 
 
§ 4 Mötets utlysande 
 
Mötet ansågs i behörig tid utlyst 
 
. 
§ 5 Ekonomisk redogörelse 
 
Styrelsens kassör föredrog den ekonomiska redogörelsen. Nettofordran har minskat 
kraftigt. Föreningen ser ut att göra ett överskott 2014. 
 
 
 
 § 6             Budgetförslag för 2015        
 
Styrelsen föreslår oförändrade avgifter för 2015 
Betalning sker på följande datum 
31/1  2015 2000:- 
30/4 2015 2000:- 
30/9 2015 2000:- 
Höstmötet diskuterade Lupinas offert för skötsel av området.  Höstmötet röstade för att 
Lupina får kontrakt på skötsel för ett år.  
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§ 7.           Snöröjning 2014-2015 
 
Lupina kommer att sköta snöröjningen även denna vinter. Snöröjning vid sopstationen 
skall ske efter rullande schema 1 huslänga i taget. Schemat har kommit i brevlådan. En 
efterlysning på info om vad som får slängas i sopstationen kom fram. 
 
    
 
§ 8. Rapporter 
 
Grannsamverkan rapporterade om läget i området. 
 
 

§ 9. Inkomna motioner 

Motionen om områdets gemensamma ytor gicks igenom. Caroline Ekeberg erbjöd att 
vara med i en kommitté som kommer med förslag om vad man kan göra med de 
gemensamma ytorna. Förslag från medlemmarna efterlystes. Salem undersöker vad 
föreningen kan få in på en eventuell försäljning av de gemensamma ytorna. 
 
 
§ 10. Förslag på datum 2015: 
Årsmöte 3/3 2015 
Vårstädning 26/4 2015 ( söndag) 
Majbrasa 30/4 2015 
Sommarfest 12 eller 13:e juni 
Höstfest 22:a augusti 
Höststädning 24/10 2015 ( lördag) 
Höstmöte 2/11 2014  
 
 
§ 11. Övriga frågor 
Garageelen är genomgången. Garagen är uppsäkrade till 50 ampere och elen funkar nu i 
alla garage. 
Berberisbuskarna är nu borta.  Trapporna håller på att ses över och lagas. Styrelsen 
undersöker vilka olika möjligheter det finns för växtlighet. Förslag från medlemmar tas 
tacksamt emot.  
Asfaltering – styrelsen håller på och undersöker alternativ för ny asfalt på 
parkeringsplatserna. Förslag kom på att titta på möjligheten att bredda parkeringen 
också. 
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§ 12. Mötets avslutande 
 
 
Mötet förklarades avslutat. 

 

 

Vid protokollet: 

 
 
Jakob Melkstam 
Sekreterare 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Hans Helin                                          Lasse Åkerlindh           Ted Linnes 
Justerare Justerare   Ordförande 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


